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Zápis č. 3/2023 

z jednání KMČ Jaroslavice, dne 15. 5. 2023 

Přítomni: V. Karola, Ing. Z. Valášek, E. Neudeková, Ing. M. Pozzi, I. Kocourková,  

      V. Záhořák, M. Buchtík, M. Zbořilová, T. Bureš, L. Surá 

Omluven: Ing. J. Němeček,  

Hosté: PhDr. Mgr. J. Pala, V. Kovář /člen RMZ/, J. Bazelová / RMZ/ 

Přítomno 10 členů, komise je usnášeníschopná. 

 

Program: 

1. Zahájení, schválení – doplnění programu 

2. Zpráva z jednání předsedů KMČ se zástupci RMZ 

3. Hřiště – problémy, odhlučnění 

4. Křižovatka Anenská – Pasíčka, I. etapa 

5. Příprava Jaroslavin 

6. Diskuze, různé nové podněty, závěr 

 

1. Předseda komise p. Karola přivítal hosty. Jednání se zúčastnila p. Jana Bazelová, 

náměstkyně primátora, jmenovaný zastupitel MČ p. Václav Kovář, člen RMZ. Program byl 

přítomnými členy komise schválen.  

2. P. Karola seznámil členy komise s novými informacemi z jednání předsedů komisí se 

zástupci RMZ dne 9. 5. 2023. Bylo přislíbeno navýšení finančních prostředků a oznámena 

připravovaná aktualizace Statutu komisí místních částí.  

3. Sportovní hřiště – problémy s hlukem, návrh řešení odhlučnění hřiště. Dvěma občany 

v nejbližším sousedství hřiště je požadováno odstranění basketbalových desek a košů. 

Zdůvodňují to velkým hlukem. S ohledem na vysokou finanční náročnost na pořízení hřiště 

v r. 2018 – cca 2 324 336 Kč, přítomní členové v hlasování odmítli odstranění vybavení na 

basketbal z hřiště. Bylo rozhodnuto dořešit vysazení zeleného plotu (habry) do tvaru 

obráceného L, ze spodní strany hřiště a od komunikace Anenská. Na OMZ se komise obrátí 

s žádostí o hledání možnosti, jak odhlučnit- izolovat basket. desky (sundat řetězy, použít 

nilonové sítě). Komise navrhuje koupit síť na tenis a zajistit nízké sloupky. Není dořešena 

úprava palisády za brankou a výměna roztržené sítě o ostré hrany palisády. 

Po jednání komise a setkání některých členů komise s občany, kteří si stěžují na hluk a 

způsob využívání hřiště i pro jiné občany, než z místní části (a tréninky basketbalového 

družstva) se předseda komise rozhodl obrátit na zástupci SMZ a OMZ, a setkat se společně 

i se stěžujícími si občany. Snahou bude najít nejlepší schůdné řešení pro všechny 

zúčastněné. 

4. Úprava křižovatky Anenská – vjezd do Pasíček. Zahájení I. etapy – stavbou opěrné zídky 

se schodišti. Je nutné, aby projektant aktualizoval nacenění akce a dořešit smlouvy 

s majiteli zídky a schodišť, které budou převedeny do majetku SMZ (oba vlastníci souhlasí 

s podmínkami navrhované smlouvy).  

5. S p. J. Palou se komise domlouvá na vydání dalšího čísla Jaroslavin a o zajištění příspěvků 

do letošního, již 10. čísla novin. 

6. Diskuze, různé nové podněty, závěr 

- S přítomnými hosty bylo projednáno využívání sálu v multifunkční budově Anenská  

č. 119 a možnosti řešení problémové situace s nájemci bytů 
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- Projednány byly způsoby opravy cest poškozených po těžbě dřeva Lesy m. Zlína a 

opravy a údržba lesní stezky ke gymnáziu – v majetku LČR. 

- Připomínka- urgence na OD - úpravy místa na svoz popelnic na ulici Ve Svahu I. 

- Zajištění nákupu 2 ks pivních setů (rozměry 70/220 cm) do Anenské poutě 

- Oprava vjezdu na parkoviště za školou (vlastník Nemovitosti města. Zlína) 

- P. Skydánková informovala komisi o možnosti výsadby jarních cibulovin na pozemku 

pod sport. hřištěm a u ukazatele rychlosti (na náklady komise).  

Požadavky budou předány na příslušné odbory MMZ. 

 

Termín příštího jednání komise byl stanoven na 19. 6. 2023 

 

 

V Jaroslavicích, dne 24. 5. 2023 

 

Zapsala: J. Skydánková, tajemnice KMČ Jaroslavice 

Ověřil: V. Karola, předseda KMČ Jaroslavice 

 


